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„Volt Damaszkuszban egy tanítvány, név szerint Anániás. Az Úr megszólította őt látomásban: Anániás! Ő
így válaszolt: Íme, itt vagyok, Uram.  Az Úr pedig így szólt hozzá: Kelj fel, menj el abba az utcába, amelyet
Egyenes utcának hívnak, és keresd meg Júdás házában a tarzuszi Sault: mert íme, imádkozik, és
látomásban látja, hogy egy Anániás nevű férfi jön be hozzá, és ráteszi a kezét, hogy lásson. Anániás így
válaszolt: Uram, sokaktól hallottam erről a férfiról, mennyi rosszat tett a te szentjeid ellen
Jeruzsálemben, és ide is meghatalmazást kapott a főpapoktól, hogy elfogja mindazokat, akik segítségül
hívják a te nevedet Ezt mondta neki az Úr: Menj el, mert választott eszközöm ő, hogy elvigye a nevemet a
népek, a királyok és Izráel fiai elé. Én pedig meg fogom mutatni neki, mennyit kell szenvednie az én
nevemért. Anániás pedig elment, és bement abba a házba, rátette a kezét, és ezt mondta: Testvérem, Saul!
Az Úr, az a Jézus, aki megjelent neked az úton, amelyen jöttél, azért küldött engem, hogy újra láss, és
megtelj Szentlélekkel. És egyszerre, mintha pikkelyek estek volna le a szeméről, újra látott, azután felkelt,
és megkeresztelkedett, majd miután evett, erőre kapott.”

Apostolok cselekedetei 9:10-19.

Kedves Gyerekek! Az előző alkalmakon beszéltem arról, hogy Sault megállította az Úr Jézus a következő
kérdéssel: „Saul, Saul, miért üldözöl engem? Ő pedig megkérdezte: Ki vagy, Uram? Az így válaszolt: Én
vagyok Jézus, akit te üldözöl. De kelj fel, menj be a városba, és ott megmondják neked, mit kell tenned.”
Saul a korának a legnagyobb tanítójától tanult, és ahogy fogalmazott „törvény tekintetében feddhetetlen.”
volt. Úgy nézett ki, hogy minden rendben van Saul életében. Betartotta a zsidó törvényeket, és semmi nem
utalt arra, hogy meg szeretne változni. Viszont mindezt beárnyékolta az, hogy üldözte Isten választottait. A
rossz gyümölcs egyértelműen mutatta: nincs rendben az élete, változásra van szüksége. Az ige egyértelműen
fogalmaz ezzel kapcsolatban: „Nem jó fa az, amely rossz gyümölcsöt terem, és ugyanúgy nem rossz fa az,
amely jó gyümölcsöt terem. Mert minden fát a maga gyümölcséről ismernek meg. Hiszen tüskebokorról
nem szednek fügét, csipkebokorról sem szüretelnek szőlőt. A jó ember szíve jó kincséből hozza elő a jót, a
gonosz ember pedig a gonoszból hozza elő a gonoszt. Mert amivel csordultig van a szív, azt szólja a
száj. Miért mondjátok nekem: URam, URam – ha nem teszitek, amit mondok?” Lukács 6:43-46.
Saul rossz fa volt, Isten szava szerint gonoszság jött ki belőle. Szüksége volt megtérésre, annak ellenére,
hogy nem kereste az Úr Jézust. Az Úr viszont tudta, hogy kézbe veszi majd, és az egyik legfontosabb
szolgájává formálja.
Miért van szükségünk megtérésre? Mit jelent a megtérés? Isten az embert azért teremtette, hogy vele
közösségben legyen, és gondozza a Földet. Az ember viszont engedetlen lett, és így megszakadt a kapcsolat
Isten és az ember között. Ezt a kapcsolatot csak Jézus Krisztus állíthatja helyre. Az embernek el kell jutnia
addig, hogy elveszett állapotban van. és rossz irányba megy az élete. A megtérés után vágyakozó ember
szeretne megváltozni, és a megtérés éppen ezt jelenti: a gondolkodás megváltozását, az élet
megfordulását.
A történetünkben Saul elvesztette a látását. Anániás, az Úr egyik tanítványa – akinek az Úr látomásban
jelent meg – ment el Saulhoz, és itt jelentette ki Isten Saul, a későbbi Pál apostol jövőjét: „Menj el, mert
választott eszközöm ő, hogy elvigye a nevemet a népek, a királyok és Izráel fiai elé. Én pedig meg fogom
mutatni neki, mennyit kell szenvednie az én nevemért.”  
Anániás így szólítja meg Sault: „Testvérem, Saul.” Az, akit eddig üldözött, testvérré lett. Így van ez mai is:
ha valaki az Urat megtalálja, akkor a keresztyének a testvérei lesznek. Ez nem vér szerinti kapcsolatot
jelent, hanem egy szellemi közösséget. Anániás utána így folytatta: „Az Úr, az a Jézus, aki megjelent neked
az úton, amelyen jöttél, azért küldött engem, hogy újra láss, és megtelj Szentlélekkel.” A megtérést egy új
élet követi, ahol az ember szíve megtelik Szent Szellemmel, Aki utána az életét fogja iránytani.  Saul
szeméről leestek a pikkelyek és újra látott, és ezt az új, Istennel való kapcsolatot bemerítkezéssel pecsételte
meg. Saul szívében világosság gyulladt, innentől kezdve egészen másként látta a világot. Találkozott a világ
világosságával, ki innentől kezdve teljesen megváltoztatja majd az életét! Jézus Krisztus mondja: " Én
vagyok a világ világossága: aki engem követ, nem jár sötétségben, hanem övé lesz az élet világossága."
János 8:12.
Adja meg az Úr, hogy ez mindannyiunk életében valósággá váljon!
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